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Vážení spoluobčané,

léto je nenávratně pryč a  prázdniny 
zůstávají jen v  našich vzpomínkách. 
S největšími a nejzajímavějšími zážitky, které 
prožily o  prázdninách, se s  Vámi podělí děti 
základní školy. Jako vždy to bude příjemné 
a  milé čtení. Babí léto je již taky za  námi 
a  i  s  ním jsme se rovněž důstojně rozloučili 
tradičně, když chasa uspořádala Václavské 
hody. Počasí o  hodech bylo nad očekávání 
pěkné, což podtrhla i velká účast návštěvníků 
a dobrou pohodu vytvořila, stejně jako minule, 
i dechová hudba Zlaťulka.  

Musím zde vyjádřit svůj dobrý pocit 
z  toho, že alespoň část naší mládeže, je 
aktivní a  nelituje svého volného času a  úsilí. 
Vždyť příprava hodů, pouti, ale stejně tak 
divadelního představení je velmi náročná.  
Někdo může namítnout, že to dělají sami pro 
sebe. To je určitě pravda, ale dělají to nejen 
pro sebe, ale i  pro nás ostatní a  věřím, že 
mnohým z nás přináší pěkné zážitky a radost, 
které člověk doma u televize nezažije. 

Ale nejsou pouze dny sváteční, ale 
i  všední, pracovní. Každý z  nás musí řešit 
svoje pracovní úkoly aniž by se nám všem 
svěřoval  o jaké úkoly se jednalo a jak se mu je 
podařilo vyřešit. Veřejná funkce však s sebou 
přináší úkoly a problémy o kterých je potřeba, 
aby byla veřejnost informována a občané mají 
právo vědět,  čím se starosta zabývá, co a jaké 
problémy řeší. Budu se opakovat a už jsem to 
uváděl v  minulém zpravodaji, ale nejvíce se 
o tom co děláme (myslím tím nejen sebe, ale 
i členy zastupitelstva obce a v neposlední řadě 
zaměstnance obce), resp. čím se zabýváme 
a o čem rozhodujeme, se dozvíte ze zápisů ze 
zasedání zastupitelstva obce.

Takže je vidět, že hlavním úkolem 
a problémem, který nás pohlcuje více a více je 
příprava na  budování splaškové kanalizace, 
kdy nás v následujících měsících čeká výběrové 
řízení na  dodavatele stavby a  zajištění 
fi nančních prostředků na  stavbu, která 
nebude mít v  historii obce obdoby. Rovně 
budeme chtít uskutečnit, až to bude aktuální, 
veřejné setkání s občany na toto téma. 

Na pořad dne se ale dostávají i problémy, 
které jsme v  minulosti neřešili, zavírali jsme 
před nimi oči nebo dělali, jako že neexistují. 
Je to problematika týkající se lokality Šlesova 
zmola. Jistě víte, o  čem mluvím. Musíme se 
zamyslet a rozhodnout jak dál. Měli bychom 
se pokusit problém řešit, další odkládání 
řešení za  současné situace, může přinést 
pouze větší problémy. V  tomto čísle Vám 
přinášíme některé základní informace.

O  dalších úkolech, které před námi stojí, 
ale v  porovnání s  výše uvedeným nejsou 
tak dramatické, se rovněž pozorný čtenář 
dozví ze zápisů ze zasedání zastupitelstva 
obce. Takže co dalšího nám přinese podzim? 
Po  podpisu smlouvy na  dodávku automobilu 
pro jednotku SDH jsme v očekávání, jak nové 
vozidlo, které bychom měli obdržet v průběhu 
měsíce listopadu, bude našim hasičům sloužit.  
Budeme sledovat, jak se podaří přemístit 
hraniční kříž v  Maršovicích na  jeho nové 
místo v  parku u  kostela (rovněž v  průběhu 
listopadu). 

Závěrem Vám přeji krásný podzim a ještě 
alespoň pár slunečních dnů pro dočerpání sil, 
které budeme potřebovat nejen na  přečkání 
zimy

Ing. Petr Slavík, starosta
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Ze zasedání 
zastupitelstva obce

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce 
Jezeřany-Maršoviceč. 05/2012 konaného 
dne 19.07.2012 

Starosta Ing. Petr Slavík zahájil zasedání za-
stupitelstva obce (ZO) v 18:00 hod. Přivítal členy 
ZO a  prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno 
a vyhlášeno, konstatoval přítomnost nadpolovič-
ní většinu členů ZO, je přítomno 6 členů ZO a za-
sedání ZO je usnášeníschopné. Omluven je MS 
a MH z důvodu řádné dovolené, RP z pracovních 
důvodů.

Použité iniciály členů ZO:
Ing.  Petr Slavík (PS), Mgr.  Bohuslav Slavík 

(BS), Mg. Svatava Hájková (SH), Ing. Marek Svět-
lík PhD. (MS), Mgr. Petr Eckl (PE), Ing. Jan Slavík 
(JS), Radek Šles (RŠ), Radek Podhrázký (RP) a Mi-
lan Hamala (MH)

Ad. 1: Úvod, zahájení
Starosta seznámil ZO s programem zasedání 

ZO, k navrženému programu nebyly připomínky 
a byl schválen.

Usnesení č. 01/05/2012
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje následující program Zasedání zastupi-
telstva obce Jezeřany-Maršovice č. 05/2012:
01. Úvod, zahájení
02. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
03. Vyjádření ověřovatelů zápisu z minulého za-

sedání zastupitelstva obce
04. Jednotka SDH – výběrové řízení na  nákup 

dopravního automobilu
05. Splašková kanalizace – výběrové řízení 

na projektovou činnost
06. Plnění usnesení z minulého zasedání ZO
07. Zprávy - starosta (předsedové výborů)
08. Diskuse
09. Závěr 

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo

Ad. 02: Určení zapisovatele 
a ověřovatele zápisu

Starosta určil jako zapisovatele místostarostu 
a navrhl jako ověřovatele zápisu PE a JS. Ze strany 
ZO nebyly k navrženým ověřovatelům připomín-
ky ani žádné jiné návrhy.

Usnesení č. 02/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje za  ověřovatele zápisu ze zasedání č. 
05/2012 Mgr. Petra Eckla a Ing. Jana Slavíka. 

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo

Ad. 03: Vyjádření ověřovatelů zápisu 
z minulého zasedání zastupitelstva obce

RŠ konstatoval, že zápis z minulého zasedání 
ZO byl řádně zveřejněn a nebylo k němu žádných 
připomínek. 

Usnesení č. 03/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere 

na vědomí vyjádření ověřovatele zápisu z minulé-
ho zasedání zastupitelstva obce Radka Šlese, že 
zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-
-Maršovice č. 04/2012, konaného dne 21.06.2012 
byl řádně vyvěšen na úřední desce a nebyly vůči 
němu uplatněny žádné připomínky.

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 04: Jednotka SDH – výběrové řízení 
na nákup dopravního automobilu 

Zakoupení nového vozidla pro JSDH bylo 
projednáno na minulém zasedání ZO. V souladu 
se zákonem č. 137/2006 Sb., o  veřejných zakáz-
kách, ve znění pozdějších předpisů a Směrnicí č. 
1/2011, o evidenci a zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu, je potřeba uskutečnit výběrové 
řízení na dodavatele.

Starosta uvedl, že se jedná o výběrové řízení 
s  vyhlášením „Nákup dopravního automobilu“, 
jejímž předmětem je dodávka dopravního au-
tomobilu a  provedení jeho úpravy pro potřeby 
Jednotky SDH Obce Jezeřany-Maršovice. Sta-
novil předpokládanou hodnota veřejné zakáz-
ky ve  výši 335.000,-Kč bez DPH (405.000,-Kč 
s DPH) a předložil ZO návrh textu Výzvy k podání 
nabídek pro zadávací řízení pro veřejnou zakázku 
malého rozsahu, seznam přímo obesílaných doda-
vatelů a složení hodnotící komise.

ZO nemělo připomínky a výběrové řízení bylo 
schváleno.

Usnesení č. 04/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje ve  věci veřejné zakázky s  vyhlášením 
s názvem „Nákup dopravního automobilu“, jejímž 
předmětem je nákup automobilu pro Jednotku 
SDH obce
a) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky 

ve  výši 335.000,-Kč bez DPH (405.000,-Kč 
včetně DPH)

b) text výzvy a  seznam přímo obesílaných 
dodavatelů

c) složení hodnotící komise - Ing.  Petr Slavík, 
Mgr.  Bohuslav Slavík, Radek Podhrázký, ná-
hradník Milan Hamala, Mgr. Petr Eckl, Radek 
Šles
Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 05: Splašková kanalizace - výběrové 
řízení na projektovou činnost

Na základě usnesení ZO č. 20 a 21/04/2012 
dne 21.06.2012 bylo společností AP INVESTING, 
s.r.o. realizováno výběrové řízení na služby s ná-
zvem „Jezeřany-Maršovice – kanalizace“, projek-
tová činnost, jejímž předmětem bylo zhotovení 
projektové dokumentace pro zadání stavby, pro-
jektové dokumentace pro provádění stavby a pro-
vádění autorského dozoru na  stavbu „Jezeřany-
-Maršovice – kanalizace“. Výzva byla zveřejněna 
na  ÚD ve  dnech od  29.03.2012 do  12.04.2012, 
kdy se uskutečnilo otvírání obálek. Svou nabídku 
zaslali tři zájemci.

Hodnotící komise pro posouzení a hodnocení 
nabídek uchazečů se sešla dne 16.07.2012 a kon-
statovala, že nejvýhodnější nabídku s  nejnižší 
nabídkovou cenou předložilo sdružení „INGAS“ 
správce sdružení INGAS, s.r.o. ve  výši 680.000,-
Kč včetně DPH. Pokud ZO výsledky výběrového 
řízení schválí, bude vyhotoveno rozhodnutí o vý-
běru nejvhodnější nabídky, které bude zasláno 
uchazečům a následně uzavřena smlouva se spo-
lečností INGAS, s.r.o.

Vybraný dodavatel bude pro obec realizovat 
zhotovení projektové dokumentace pro zadání 
stavby, projektové dokumentace pro provádění 
stavby a  provádět autorský dozor ve  věci stavby 
splaškové kanalizace. 

ZO nemělo připomínky a výsledek výběrové 
řízení schválilo.

Usnesení č. 05/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje výsledek jednání hodnotící komise, kte-
rá provedla hodnocení nabídek u veřejné zakázky 
malého rozsahu na služby „Jezeřany-Maršovice – 

kanalizace“ projektová činnost a souhlasí s vybra-
ným uchazečem, který se umístil na 1. místě - 
sdružení „INGAS“ správce sdružení INGAS, s.r.o. 
IČ: 25515969, Marie Hübnerové 1704/58, 621 00 
Brno, jehož nabídková cena je ve výši 680.000,- Kč 
včetně DPH, když na dalších místech se umístili 
další uchazeči - IDOP Olomouc, a.s., Řepčínská 
234/82, 779 00 Olomouc, IČ: 18050077 a Sweco 
Hydroprojekt a.s., Táborská 31, 140 16 Praha 4, 
IČ: 26475081. 

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
Starosta předložil ZO návrh smlouvy o  dílo 

na zhotovení projektové dokumentace se společ-
ností INGAS, s.r.o. 

K  návrhu smlouvy o  dílo nemělo ZO připo-
mínky a schválilo ho.

Usnesení č. 06/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje návrh smlouvy o  dílo na  zhotovení 
projektové dokumentace se společností INGAS, 
s.r.o., IČ: 25515969, Marie Hübnerové 1704/58, 
621  00 Brno, jejímž předmětem je zhotovení 
projektové dokumentace pro zadání stavby, pro-
jektové dokumentace pro provádění stavby a pro-
vádění autorského dozoru na  stavbu „Jezeřany-
-Maršovice – kanalizace“ a ukládá starostovi, aby 
vydal rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky 
a následně podepsat uvedenou smlouvu s vybra-
ným uchazečem. 

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 06: Plnění usnesení z minulého 
zasedání ZO

Jednotlivá usnesení z minulého zasedání ZO 
byla splněna, popř. jsou postupně naplňována, 
starosta uvedl následující:

Oprava šachty dešťové kanalizace
Ve  věci bylo dne 26.06.2012 provedeno po-

ptávkové řízení, kdy prostřednictvím e-mailu 
bylo obesláno celkem šest možných dodavatelů 
a do 18.07.2012 (do 12.00 hod.) bylo možno za-
slat nabídku. Předmětem veřejné zakázky s výbě-
rem byly, vedle dešťové vpusti na  Panšule, ještě 
další dvě vpusti ve směru silnice ke KD a dešťová 
vpusť na Pérkách. Na základě předložených nabí-
dek bude opravu kanalizačních vpustí realizovat 
pan Petr Lazar.

ZO nemělo připomínky a výsledky poptávko-
vého řízení vzalo na vědomí.

Usnesení č. 07/05/2012
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere 

na  vědomí, že starosta zadal veřejnou zakázku 
s výběrem „Oprava dešťových vpustí“ a  jako nej-
vhodnější dodavatel byl vybrán pan Petr Lazar, 
Jezeřany-Maršovice 113, a  nabídková cena do-
dávky činí 34.494,-Kč včetně DPH.

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Zkušební vrt na Sobotce
Dle sdělení zástupce MS Sobotka byl zku-

šební vrt realizován. Vrt bude sloužit k  zásobo-
vání chaty vodou, dotace z rozpočtu obce ve výši 
40.000,-Kč nebyla doposud poskytnuta, protože 
MS Sobotka nepředložilo požadované doklady.

Ošetření obecních stromů
Společnost ADAMERA s.r.o. provedla 

ve dnech 10. a 11.07.2012 ošetření stromů v okolí 
a na hřbitově v Maršovicích. Práce dokončí v prů-
běhu následujících dní.
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Ad. 07: Zpráva starosty
Starosta přednesl zprávu za  období 

od 21.06.2012 do 19.07.2012

Veřejné zakázky
Jednou z  mnoha změn zákona č. 137/2006 

Sb., o  veřejných zakázkách (dále jen „zákon“), 
platných od 01.04.2012 je skutečnost, že zadava-
telé veřejných zakázek musí mít zřízen tzv. profi l 
zadavatele, což je elektronický nástroj, prostřed-
nictvím kterého zadavatel podle zákona uveřej-
ňuje informace a  dokumenty ke  svým veřejným 
zakázkám způsobem, který umožňuje neomezený 
a přímý dálkový přístup, a  jehož internetová ad-
resa je uveřejněna ve Věstníku veřejných zakázek. 
Požadavky na náležitosti profi lu zadavatele stano-
ví Vyhláška č. 133/2012, o uveřejňování vyhlášení 
pro účely zákona o veřejných zakázkách a náleži-
tostech profi lu zadavatele.

Na profi lu zadavatele je povinnost zveřejňo-
vat veřejné zakázky nad 3 mil. Kč (stavební práce) 
resp. 1 mil. Kč (služby) – takovou zakázku jsme 
doposud nerealizovali, ale i další informace, např. 
dle § 147a zákona (Uveřejňování smluv, výše sku-
tečně uhrazené ceny a  seznamu subdodavatelů) 
je veřejný zadavatel mimo jiné povinen uveřejnit 
smlouvu uzavřenou na  veřejnou zakázku včetně 
všech jejích změn a  dodatků do  15 dnů od  její-
ho uzavření, kdy tato povinnost se nevztahuje 
na smlouvy na veřejné zakázky malého rozsahu, 
jejichž cena nepřesáhne 500  000 Kč bez DPH, 
z  toho vyplývá, že smlouvy nad 500.000,-Kč se 
na profi lu zadavatele musí zveřejňovat.

Protože vedení profi lu zadavatele vyžaduje 
řadu nových povinností zadavatele veřejných za-
kázek při jejím vedení a správě a nelze jednoznač-
ně konstatovat, že obecní stránky splňují poža-
davky uvedené vyhlášky a další platné legislativy, 
rozhodl jsem o  zřízení profi lu zadavatele - Obce 
Jezeřany-Maršovice na  Portálu pro vhodné uve-
řejňování (www.vhodne-uverejnovani.cz) a  pro-
střednictvím provozovatele portálu společnosti 
QCM, s.r.o., Heršpická 5, Brno i provedena regist-
race (od 04.07.2012) ve Věstníku veřejných zaká-
zek vedený MMR ČR (www.vestnikverejnychzaka-
zek.cz), takže obec má profi l zadavatele - https://
www.vhodne-uverejnovani.cz/profi l/00292931.

Na portálu byla následně uveřejněna smlouva 
se společností AP INVESTING, s.r.o. na inženýr-
skou činnost ve věci stavby splaškové kanalizace. 

ZO nemělo připomínky a zřízení profi lu zada-
vatele vzalo na vědomí.

Usnesení č. 08/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

bere na vědomí zřízení profi lu zadavatele – Obce 
Jezeřany-Maršovice na  Portálu pro vhodné 
uveřejňování.

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Výměna jističů
Již na  minulém zasedání ZO bylo informo-

váno o výměně jističů v KD a v knihovně. Po vý-
měně, společnost E.ON Energie, a.s., zaslala nové 
smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny 
ze sítě nízkého napětí. Smlouvy byly podepsány 
dne 28.06.2012. Ostatní smlouvy zůstávají v plat-
nosti (návrhy smluv na produkt Obec36, s ohle-
dem na  neschválení ZO, byly společnosti E.ON 
Energie, a.s. vráceny).

Příští zasedání ZO
Příští zasedání ZO se uskuteční ve  čtvrtek 

20.09.2012. 

Ad. 08: Diskuse
Nebyly žádné příspěvky do diskuse.

Ad. 09: Závěr
Starosta poděkoval členům ZO za  účast 

a ukončil zasedání v 19:12 hod.

Ing. Petr Slavík v.r., starosta
Zapsal: Mgr. Bohuslav Slavík v.r.
Ověřovatelé zápisu:
Mgr. Petr Eckl v.r.
Ing. Jan Slavík v.r..

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce 
Jezeřany-Maršovice č. 06/2012 konaného 
dne 20.09.2012 

Starosta Ing.  Petr Slavík zahájil zasedání 
zastupitelstva obce (ZO) v  18:00 hod. Přivítal 
členy ZO a přítomné spoluobčany a prohlásil, že 
zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, konsta-
toval přítomnost nadpoloviční většinu členů ZO, 
je přítomno 7 členů ZO a  zasedání ZO je usná-
šeníschopné. Omluven je BS a  MS z  pracovních 
důvodů.

Použité iniciály členů ZO:
Ing.  Petr Slavík (PS), Mgr.  Bohuslav Slavík 

(BS), Mg. Svatava Hájková (SH), Ing. Marek Svět-
lík PhD. (MS), Mgr. Petr Eckl (PE), Ing. Jan Slavík 
(JS), Radek Šles (RŠ), Radek Podhrázký (RP) a Mi-
lan Hamala (MH)

Ad. 1: Úvod, zahájení
Starosta seznámil ZO s programem zasedání 

ZO, k navrženému programu nebyly připomínky 
a byl schválen.

Usnesení č. 01/06/2012
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje následující program Zasedání zastupi-
telstva obce Jezeřany-Maršovice č. 06/2012:
01. Úvod, zahájení
02. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
03. Vyjádření ověřovatelů zápisu z minulého za-

sedání zastupitelstva obce
04. Žádosti občanů a organizací 

a) Jaroslava a  Rostislav Peškovi – Žádost 
o odkoupení části obecních pozemků (po-
zemek p.č. 1491/12 a části pozemků p.č. 
2/4, 1193/1, 1482/1, 1491/4, vše v k.ú. 
Jezeřany) 

b) Petr a  Alena Novotní – Žádost (trvalý 
pronájem (prodej) pozemku části 911/2, 
v k.ú. Maršovice) 

c) Bořivoj Ruibar – Oznámení (záměr 
oplocení pozemku p.č. st. 136, v  k.ú. 
Maršovice)

d) Honební společenstvo Jezeřany-Maršo-
vice – žádost o přičlenění honebních po-
zemků k honitbě

e) E.ON Servisní s.r.o. – žádost o vyjádření 
a  smlouva o  budoucí smlouvě o  zřízení 
práva odpovídajícího věcnému břeme-
nu s  E. ON Distribuce, a.s., na  realizace 
stavby s názvem „Jezeřany, přípojka NN, 
p. Blažka“

05. Prodej obecních pozemků 
a) části pozemků p.č. 845/15, 911/2, 822/6, 

v  k.ú. Maršovice, Připomínky k  záměru 
(3x)

b) části pozemku p.č. 2091/65, v  k.ú. Je-
zeřany, Ing.  Josef Flousek – oznámení 
záměru na  odkup části pozemku p.č. 
2091/65

c) části pozemku p.č. 1491/1 a  1363/2, 
v k.ú. Jezeřany

06. Zřízení věcného břemene – E.ON Distribuce, 
a.s. – Smlouva č. 014130002254/001 o  zří-
zení práva odpovídajícího věcnému břemenu 

(stavba realizovaná pod názvem „Jezeřany-
-Maršovice, č. 122, přípojka NN, Motyčková“)

07. Výběrové řízení – „Nákup dopravního 
automobilu“

08. Splašková kanalizace
09. Odpadové hospodářství
10. DSO Moravskokrumlovsko – Závěrečný účet 

2011
11. Směrnice o evidenci a zadávání veřejných za-

kázek malého rozsahu
12. Rozpočtové opatření č. 04/2012
13. Plnění usnesení z minulého zasedání ZO
14. Zprávy - starosta (předsedové výborů)
15. Diskuse
16. Závěr

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo

Ad. 02: Určení zapisovatele 
a ověřovatele zápisu

Starosta určil jako zapisovatele PE a  navrhl 
jako ověřovatele zápisu SH a  MH. Ze strany ZO 
nebyly k  navrženým ověřovatelům připomínky 
ani žádné jiné návrhy.

Usnesení č. 02/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje za  ověřovatele zápisu ze zasedání Za-
stupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 06/2012 
Mgr. Svatavu Hájkovou a Milana Hamalu. 

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo

Ad. 03: Vyjádření ověřovatelů zápisu 
z minulého zasedání zastupitelstva obce

Starosta konstatoval, že zápis z minulého za-
sedání ZO byl ověřen a ověřovatelé PE a JS kon-
statovali, že zápis z  minulého zasedání ZO byl 
řádně zveřejněn a námitky uplatnil starosta, když 
vznesl připomínku k  písařským chybám, které 
zjistil při kontrole zápisu a usnesení s minulého 
zasedání zastupitelstva obce. Chyby se týkají ze-
jména nepřesností ve dvou usneseních:

Usnesení č. 06/05/2012 – chybný je text 
ve  druhém řádku „…se společností INGAS, 
s.r.o…“ správně patří „ … se sdružením „INGAS“ 
správce sdružení INGAS, s.r.o….“ a 

Usnesení č. 08/05/2012 – chybný text „ … 
na Portálu pro vhodné uveřejňování.“ správně pa-
tří „… na Portálu pro vhodné uveřejnění.“

ZO nemělo připomínky a  vzalo na  vědomí 
vyjádření ověřovatelů a  schválilo správné znění 
uvedených usnesení.

Usnesení č. 03/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere 

na vědomí vyjádření ověřovatelů zápisu z minulé-
ho zasedání zastupitelstva obce, Mgr. Petra Eckla 
a  Ing.  Jana Slavíka, že zápis ze zasedání Zastu-
pitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 05/2012, 
konaného dne 19.07.2012 byl řádně vyvěšen 
na úřední desce a byly vůči němu uplatněny při-
pomínky týkající se usnesení č. 06/05/2012 
a 08/05/2012.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
Správný text usnesení:

Usnesení č. 06/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje návrh smlouvy o  dílo na  zhotovení 
projektové dokumentace se sdružením „INGAS“ 
správce sdružení INGAS, s.r.o., IČ: 25515969, 
Marie Hübnerové 1704/58, 621  00 Brno, jejímž 
předmětem je zhotovení projektové dokumentace 
pro zadání stavby, projektové dokumentace pro 
provádění stavby a  provádění autorského dozo-
ru na  stavbu „Jezeřany-Maršovice – kanalizace“ 
a ukládá starostovi, aby vydal rozhodnutí o výbě-
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ru nejvhodnější nabídky a následně podepsat uve-
denou smlouvu s vybraným uchazečem. 

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Usnesení č. 08/05/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere 

na vědomí zřízení profi lu zadavatele – Obce Jeze-
řany-Maršovice na Portálu pro vhodné uveřejnění.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 
a) Jaroslava a Rostislav Peškovi – Žádost 

o  odkoupení části obecních pozemků (pozemek 
p.č. 1491/12 a  části pozemků p.č. 2/4, 1193/1, 
1482/1, 1491/4, vše v k.ú. Jezeřany) 

Žadatelé si v  rámci uspořádání sousedských 
vztahů nechali vyhotovit geometrický plán 
a  v  rámci tohoto zaměření nechali vyznačit čás-
ti obecních pozemků, které dlouhodobě užívají 
(dvůr a chov drobného zvířectva) a požádali o je-
jich odkoupení. Součástí geometrického plánu je 
i přičlenění pozemku p.č. 1491/12 a části pozem-
ku p.č. 2/4 před domem žadatelů tak, aby byl za-
bezpečen přístup k domu č.p. 120 a tvořil s ním 
ucelenou část. Jedná se o  části pozemků, které 
obec nevyužívá a jejich prodejem nebudou dotče-
ny zájmy obce. 

ZO nemělo k  uvedenému připomínky a  zá-
měr prodat uvedené pozemky byl schválen.

Usnesení č. 04/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje záměr prodat nemovitosti - pozemek 
p.č. 1491/12 o výměře 15 m2, části pozemků - p.č. 
2/4 o výměře 17 m2, p.č. 1193/1 o výměře 93 m2, 
p.č. 1482/1 o výměře 67 m2 a p.č. 1491/4 o výmě-
ře 90 m2, vše ostatní plocha v k.ú. Jezeřany.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
b) Petr a Alena Novotní – Žádost (trvalý 

pronájem (prodej) pozemku části 911/2, v  k.ú. 
Maršovice) 

Žadatelé požádali o trvalý pronájem (prodej) 
uvedené části pozemku s ohledem na skutečnost, 
že uvedený pozemek užívá k uskladnění otopové-
ho dřeva. Jedná se o část pozemku, který žadatelé 
využívají, ale posouzení pronájmu či prodeje bude 
potřeba posuzovat v  kontextu se žádostí paní 
Ireny Martínkové a připomínkami občanů k mož-
nosti otáčení vozidel v dané lokalitě. 

ZO o žádosti jednalo, ale s ohledem na nevy-
jasněný stav (viz výše) odložilo celou věc na poz-
dější dobu a ve věci nerozhodlo.

c) Bořivoj Ruibar – Oznámení (záměr 
oplocení pozemku p.č. st. 136, v k.ú. Maršovice)

Žadatel je vlastníkem pozemku p.č. st. 136, 
v k.ú. Maršovice, který by chtěl oplotit. Tento po-
zemek zasahuje částečně do vedlejšího chodníku 
a místní komunikace cca 2 až 2,5 m. 

Pokud část pozemku žadatele zasahuje mimo 
v  současnosti oplocený pozemek, tak je součástí 
místní komunikace, jejichž existenci a  ochra-
nu upravuje zákon č.13/1997 Sb., o  pozemních 
komunikacích, ve  znění pozdějších předpisů. 
V  daném případě je místní komunikace (silnice 
a chodník) stavbou v majetku obce a může se stát, 
že vlastník stavby je odlišný od vlastníka pozem-
ku pod komunikací. Takto zákonem defi novaná 
místní komunikace je veřejně přístupná pozemní 
komunikace. Jedná se o  část místní komunika-
ce, která je veřejně využívána jako komunikace 
ke  škole, sportovnímu areálu a  nové zástavbě 
a v daném místě se napojuje na silnici III. třídy. 
Jakékoliv její zúžení a  úpravy by mohly zhoršit 
bezpečnost silničního provozu a  její zachování 
v současné podobě je v zájmu obce.

V  případě, že se prokazatelně nepodaří do-
sáhnout majetkoprávního vypořádání s  vlast-
níkem pozemku, bude obec muset nechat zřídit 
věcné břemeno, které je nezbytné pro výkon 
vlastnického práva ke stavbě (§ 17 odst. 2 zákona 
o pozemních komunikacích). 

ZO problém diskutovalo s  přítomným maji-
telem pozemku, projevilo zájem se s  majitelem 
fi nančně vyrovnat a  ve  veřejném zájmu, zacho-
vat stávající stav komunikace a chodníku. Majitel 
uvedl, že má zájem se dohodnout, ale pozemek 
prodat nechce.

ZO vyslovilo svůj nesouhlas s  oplocením 
a  uložilo starostovi ještě jednat s  majitelem 
pozemku.

Usnesení č. 05/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ne-

souhlasí se záměrem vystavět oplocení pozemku 
p.č. st. 136, v  k.ú. Maršovice, které by jakko-
liv zasahovalo do  místní komunikace (silnice 
a chodníku). 

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Usnesení č. 06/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ukládá starostovi prokazatelně projednat s vlast-
níkem pozemku p.č. st. 136, v k.ú. Maršovice, ma-
jetkoprávní vypořádání, do 31.10.2012.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
d) Honební společenstvo Jezeřany-Mar-

šovice – žádost o přičlenění honebních pozemků 
k honitbě 

Žadatel požádal o  přičlenění obecních po-
zemků (honebních) pozemků, s ohledem na sku-
tečnost, že koncem roku končí současná dohoda.

Bude potřeba zjistit více podrobností a  roz-
hodnout se, zda bude obec v následujícím období 
(dalších 10 let) honebnímu společenství pozemky 
pronajímat, či bude členem honebního společen-
stva a tak uplatníme svůj vliv jednoho z největších 
vlastníků honebních pozemků. 

ZO nemělo připomínky a  zaúkolovalo 
starostu.

Usnesení č. 07/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ukládá starostovi připravit podklady pro rozhod-
nutí ohledně Honebního společenstva Jezeřany-
-Maršovice, resp. o pronájmu obecních pozemků 
jako honebních pozemků, do 31.10.2012.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo
e) E.ON Servisní s.r.o. – žádost o vyjádře-

ní a  smlouva o  budoucí smlouvě o  zřízení práva 
odpovídajícího věcnému břemenu s E. ON Distri-
buce, a.s., na realizaci stavby s názvem „Jezeřany, 
přípojka NN, p. Blažka) 

Stavba má být realizována za účelem přípojky 
NN k budoucí stavbě rodinného domu. Na zákla-
dě kladného vyjádření bude stavba realizována 
a následně bude ZO předložena smlouva o zřízení 
věcného břemene.

ZO nemělo připomínek a smlouvu schválilo.

Usnesení č. 08/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje Smlouvu o  budoucí smlouvě o  zřízení 
práva odpovídajícího věcnému břemenu mezi 
Obcí Jezeřany-Maršovice a E.ON Distribuce, a.s., 
jejímž předmětem je realizace stavby „Jezeřany-
-Maršovice, přípojka NN, p. Blažka“.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 05: Prodej obecních pozemků
a) části pozemků p.č. 845/15, 911/2, 

822/6, v  k.ú. Maršovice, Připomínky k  záměru 
(3x) 

Záměr obce prodat uvedený pozemek byl 
řádně schválen usnesením ZO č. 04/04/2012 dne 
21.06.2012 a  vyvěšen na  úřední desce ve  dnech 
20.07.2012 až 15.08.2012. Žádní další zájemci 
se nevyjádřili ani nepředložili svoje nabídky, obec 
obdržela celkem tři připomínky k  záměru, kdy 
občané bydlící v Maršovicích na Výhoně vyjádři-
li svůj nesouhlas s  prodejem pozemků, protože 
v těchto místech se otáčí vozidla a není vybudo-
vána jiná točna.

ZO o  celém problému diskutovalo a  s  ohle-
dem na oprávněné připomínky občanů a součas-
nou situaci spojenou s  obavou vedení dešťové 
kanalizace přes cizí pozemek (stavbu garáže) se 
rozhodlo prodej pozemků neuskutečnit. 

Usnesení č. 09/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ne-

schvaluje prodej nemovitosti části pozemků p.č. 
845/15 o  výměře 80 m2, p.č. 911/2 cca 20 m2, 
obě ostatní plocha a p.č. 822/6 cca 10 m2, orná, 
vše v k.ú. Maršovice.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
b) části pozemků 2091/65, v k.ú. Jezeřa-

ny, Ing. Josef Flousek – oznámení záměru na od-
kup části pozemku p.č. 2091/65

Záměr obce prodat uvedený pozemek byl 
řádně schválen usnesením ZO č. 05/04/2012 dne 
21.06.2012 a  vyvěšen na  úřední desce ve  dnech 
20.07.2012 až 15.08.2012. Nabídku předložil dal-
ší zájemce. ZO nestanovilo žádné další podmínky 
a  ani v  předložených žádostech nejsou nabídky 
více konkretizovány. Je potřeba projednat další 
postup, jak postupovat. Bylo by možné se zabývat 
rozdělením a podmínkami prodeje zbývající částí 
pozemku v průmyslové zóně.

ZO problém diskutovalo, JS navrhl, aby se 
jednalo s  oběma zájemci o  jejich zájmu a  zámě-
rech koupit zbývající pozemky v průmyslové zóně. 
Starosta podotkl, že byl zveřejněn záměr pouze 
na  konkrétní část nikoli celý zbývající pozemek 
v průmyslové zóně. Bylo by možné rozdělit dopo-
sud neprodanou část průmyslové zóny, zveřejnit 
nový záměr. Nyní je potřeba rozhodnout o  pří-
padném prodeji pozemku (zveřejněného v zámě-
ru) v případě dvou žadatelů. 

RP oznámil starostovi osobní podjatost, když 
je jedním ze žadatelů o koupi pozemku.

ZO posoudilo míru jeho podjatosti a hlasová-
ním doporučilo RP nehlasovat.

Hlasovat nedoporučuje:
6 pro – 0 proti - 0 se zdrželo, RP nehlasoval
ZO doporučilo panu Radku Podhrázkému, 

aby nehlasovat z důvodu podjatosti.
ZO vlastní prodej neschválilo a uložilo staros-

tovi předložit nový návrh.

Usnesení č. 10/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ukládá starostovi předložit návrh jak naložit s po-
zemky v „průmyslové zóně“, do 31.10.2012.

Hlasování:
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželo, RP nehlasoval 
c) části pozemků p.č. 1491/1 a  1363/2, 

v k.ú. Jezeřany 
Záměr obce prodat uvedený pozemek byl 

řádně schválen usnesením ZO č. 06/04/2012 
a 07/04/2012 dne 21.06.2012 a vyvěšen na úřed-
ní desce ve  dnech 20.07.2012 až 15.08.2012. 
Žádní další zájemci se nevyjádřili ani nepředložili 
svoje nabídky.

Prodej bude možno realizovat za  předpokla-
du, že nebude do  budoucna zakládat možnost 
konfl iktní situace mezi žadatelem, vlastníky sou-
sedních nemovitostí, popř. obcí. V  případě par-
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koviště před penzionem, vyčleněním místa pro 
možnost vybudování obecního chodníku. Rovněž 
bude muset být řešena otázka věcného břemena 
(vedení plynu). V případě pozemku nad sklepem, 
bude ponechána možnost vjezdu na  sousední 
pozemek (do dvora), v souladu s písemnou připo-
mínka majitele sousední nemovitosti.

ZO nemělo připomínky, a  proto bude vyho-
toven geometrický plán, dle výše uvedeného, 
na základě kterého bude vyhotoven návrh kupní 
smlouvy a následně prodej realizován. ZO vyslo-
vilo s prodejem souhlas.

Usnesení č. 11/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

souhlasí s  uskutečněním prodeje části obecního 
pozemku p.č. 1491/1 a  1363/2, v  k.ú. Jezeřany, 
panu Pavlu Musilovi a vyhotovením geometrické-
ho plánu v souladu s uplatněnými připomínkami.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 06: Zřízení věcného břemene – E.ON 
Distribuce, a.s. – Smlouva č. 014130002254/ 
001 o zřízení práva odpovídajícího věcnému 
břemenu (stavba realizovaná pod názvem 
„Jezeřany-Maršovice, č. 122, přípojka NN, 
Motyčková“)

Ke  stavbě rodinného domu byla realizována 
přípojka a dne 17.08.2012 byl vypracován geome-
trický plán č. 488-1513/2012 pro vymezení roz-
sahu věcného břemene. Přípojka NN k  rodinné-
mu domu a k podepsání smlouvy se obec zavázala 
svým dřívějším rozhodnutím.

ZO nemělo připomínky a smlouvu schválilo.

Usnesení č. 12/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje Smlouvu č. 014130002254/001 o zříze-
ní práva odpovídajícímu věcnému břemenu mezi 
Obcí Jezeřany-Maršovice a E.ON Distribuce, a.s., 
jejímž předmětem je realizace stavby „Jezeřany-
-Maršovice, č. 122, přípojka NN, Motyčková“.

Hlasování:
7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 07: Výběrové řízení – „Nákup 
dopravního automobilu“

Na  základě usnesení ZO č. 04/05/2012 dne 
19.07.2012 bylo uskutečněno výběrové řízení 
s názvem „Nákup dopravního automobilu“, jehož 
předmětem byl nákup automobilu pro jednot-
ku SDH. Výzva byla zveřejněna na  ÚD ve  dnech 
20.07.2012 do  12.09.2012, kdy se uskutečnilo 
otvírání obálek. Svou nabídku zaslali dva zájemci. 
Hodnotící komise pro posouzení a hodnocení na-
bídek uchazečů se sešla dne 12.09.2012 a konsta-
tovala, že nejvýhodnější nabídku s nejlepší ekono-
mickou výhodností nabídky předložila společnost 
ZAHAS s.r.o., která dosáhla celkem 73 bodů.

Na základě rozhodnutí ZO bude vyhotoveno 
rozhodnutí o  výběru nejvhodnější nabídky, kte-
ré bude zasláno uchazečům a následně uzavřena 
smlouva se společností ZAHAS s.r.o.. Bude reali-
zována dodávka dopravního automobilu pro jed-
notku SDH a tak dojde k obnovení automobilové-
ho parku a kvalitnějšímu vybavení jednotky. 

Technická poznámka:
Ve  20.10 se dostavil BS, počet přítomných 

členů ZO je 8.
ZO nemělo připomínky a výsledky výběrové-

ho řízení schválilo.

Usnesení č. 13/06/2012
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje výsledek výběrového řízení na  zákla-
dě předložené Zprávy o  posouzení a  hodnocení 
nabídek ve věci veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem „Nákup dopravního automobilu“, jejímž 

předmětem bylo uzavření smlouvy na  dodávku 
dopravního automobilu a  provedení jeho úpravy 
pro potřeby Jednotky SDH Obce Jezeřany-Mar-
šovice, kdy nejvýhodnější nabídku předložila 
společnost ZAHAS, s.r.o., Trnávka 37, Lipník nad 
Bečvou, když dle kritéria hodnocení nabídek (eko-
nomické výhodnosti nabídky) získala nejvíce 73 
body. 

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Usnesení č. 14/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ve  věci výběrového řízení „Nákup dopravního 
automobilu“: 

a) schvaluje návrh kupní smlouvy číslo 
98-12 a technickou specifi kaci nabídky se společ-
ností ZAHAS s.r.o., IČ: 60775840, Trnávka 37, 
Lipník nad Bečvou, jejímž předmětem je koupě 
staršího vozidla FORD TRANZIT v  úpravě do-
pravní automobil pro jednotku SDH, dle technic-
ké specifi kace, 

b) ukládá starostovi, aby vydal rozhodnu-
tí o výběru nejvhodnější nabídky a následně pode-
psal uvedenou smlouvu s vybraným uchazečem. 

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 08: Splašková kanalizace
Dne 20.07.2012 nabylo právní moci Rozhod-

nutí o vydání stavebního povolení stavby vodního 
díla „Splašková kanalizace, Jezeřany-Maršovice“, 
takže obec disponuje všemi potřebnými povole-
ními pro realizaci výstavby splaškové kanalizace 
v obci.

V současné době sdružení INGAS s.r.o. zpra-
covává projektovou dokumentaci pro zadání 
stavby (TDW), která by měla být dokončena kon-
cem měsíce září. Dokumentace bude předložena 
SFŽP ČR ke kontrole a po jejím projednání bude 
organizováno společností AP INVESTING, s.r.o., 
výběrové řízení na dodavatele stavby a následně 
výběrové řízení na poskytnutí bankovního úvěru. 

Dne 13.08.2012 obdržela obec přípis od SFŽP 
ČR ohledně podpory akce „ Jezeřany-Maršovice 
– kanalizace“, zasláním registračního listu akce 
a  rozhodnutí ministra životního prostředí o  po-
skytnutí podpory ze SFŽP ČR. Pokud obec splní 
příslušné podmínky, podle závazných pokynů 
SFŽP, bude vydáno rozhodnutí o  poskytnutí do-
tace a uzavřena smlouva o poskytnutí podpory ze 
SFŽP. Základním předpokladem je úspěšná rea-
lizace uvedených výběrových řízení a  z  toho vy-
plývající podepsání smlouvy o dílo s konkrétním 
dodavatelem a smlouvy o poskytnutí bankovního 
úvěru s konkrétní bankou.

Součástí žádosti o  poskytnutí dotace byl 
i způsob fi nancování projektu splaškové kanaliza-
ce, s tím, že 10% uznatelných nákladů by měly být 
vlastní zdroje obce. V rámci dotačních titulů Jiho-
moravského kraje je možné získat dotaci na část 
těchto vlastních zdrojů, a  proto dne 12.09.2012 
byla vyhotovena žádost o  poskytnutí dotace ze 
Zvláštního účtu pro vodní hospodářství Jihomo-
ravského kraje.

ZO nemělo připomínky a vzalo uvedené sku-
tečnosti na vědomí.

Usnesení č. 15/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ve věci stavby splaškové kanalizace:
a) bere na vědomí, že dne 20.07.2012 na-

bylo právní moci Rozhodnutí o vydání stavebního 
povolení stavby vodního díla „Splašková kanaliza-
ce, Jezeřany-Maršovice“, 

b) bere na  vědomí Rozhodnutí č. 
09047871-SFŽP o poskytnutí podpory na spolu-
fi nancování projektu v  rámci programu Životní-

ho prostředí z  prostředků Státního fondu život-
ního prostředí ČR na  akci „ Jezeřany-Maršovice 
– kanalizace“, 

c) bere na  vědomí podání žádosti obce 
o dotaci ze Zvláštního účtu pro vodní hospodář-
ství JMK na  akci „Jezeřany-Maršovice – kana-
lizace“ ve  výši 3.665.912,-Kč, včetně čestných 
prohlášení o fi nančních zdrojích projektu a o za-
jištění provozu dotované infrastruktury v souladu 
s podmínkami stanovenými programovým doku-
mentem OPŽP.

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 09: Odpadové hospodářství
V současné době má obec čtyři sběrná místa 

na využitelný odpad a i přes určité obtíže a nedo-
statky se daří problém s využitelným odpadem ře-
šit až na komoditu plast. Plast musíme pravidelně 
odebírat do plastových pytlů, ukládat je v areálu 
KD a nechat je odvážet v rámci svozu plastů. Pra-
videlně se stává, že je plastů takové množství, že 
nám odvozce fakturuje „další“ kontejnery.

Sběr velkoobjemového odpadu je realizován 
již podruhé v roce, protože neustává poptávka ob-
čanů po  této službě. Navíc bychom těchto sběrů 
měli využít, byť i jen částečně, k likvidaci černých 
skládek v katastru obce, zejména v lokalitě Šleso-
va zmola.

Lokalita Šlesova zmola si zaslouží naší zvlášt-
ní pozornost. Dlouhodobě je tento stav přehlížen 
a je potřeba se znovu zamyslet jak tento problém 
řešit (v  současné době s  ohledem na  vlastnické 
vztahy a budoucí rekultivaci této lokality).

Uvedenými opatřeními by měla být alespoň 
částečně zlepšována situace s nakládáním s odpa-
dy a zlepšováno životní prostředí v obci.

ZO projednalo uvedené skutečnosti a schvá-
lilo nákup kontejnerů a  sběr velkoobjemového 
odpadu. Vzalo na vědomí informaci a uložilo sta-
rostovi připravit podklady pro návrh řešení.

Usnesení č. 16/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ve věci odpadového hospodářství
a) schvaluje zakoupení dvou kusů kon-

tejneru na plast a jejich umístění na sběrná místa 
v Jezeřanech před KD a v Maršovicích na točně, 

b) schvaluje uskutečnění sběru velkoobje-
mového odpadu ve dnech 21. až 23.09.2012, 

c) bere na vědomí informaci o neúnosné 
situaci v  lokalitě Šlesova zmola a  potřebě učinit 
kroky k sjednání nápravy,

d) ukládá starostovi připravit podklady 
pro návrh řešení situace v lokalitě Šlesova zmola 
(zabránění vzniku černých skládek, výkup pozem-
ků, rekultivace), do 31.10.2012. 

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 10: DSO Moravskokrumlovsko – 
Závěrečný účet 2011

Návrh závěrečného účtu DSO Moravsko-
krumlovsko za rok 2011 včetně Zprávy o výsled-
ku přezkoumání hospodaření DSO Moravsko-
krumlovsko za  rok 2011, byl uveřejněn na  ÚD 
obce ve  dnech 22.05.2012 až 06.06.2012 a  způ-
sobem umožňujícím dálkový přístup. Tyto doku-
menty by mělo projednat a vyjádřit se k nim i ZO 
naší obce.

ZO nemělo připomínky a  uvedené vzalo 
na vědomí.

Usnesení č. 17/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere 

na vědomí celoroční hospodaření DSO Moravsko-
krumlovska a  jeho Závěrečný účet za  rok 2011 
včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospoda-
ření za rok 2011.
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Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 11: Směrnice o evidenci a zadávání 
veřejných zakázek malého rozsahu

Od  01.04.2012 došlo ke  změně zákona č. 
137/2006 Sb., o  veřejných zakázkách, ve  zně-
ní pozdějších předpisů, mimo jiné i  s  ohledem 
na  předpokládanou hodnotu veřejných zakázek. 
Veřejnou zakázkou malého rozsahu se nyní rozu-
mí veřejná zakázka, jejíž předpokládaná hodnota 
nedosáhne 1.000.000 Kč bez daně z přidané hod-
noty. V souladu s tím se Dodatek č. 1 ke směrnici 
č. 1/2011 o evidenci a zadávaní veřejných zakázek 
malého rozsahu, který starosta předložil ZO, mění 
čl. 1 odst.1 směrnice, který zní:

„Tato směrnice upravuje způsob evidence ve-
řejných zakázek a postup při zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu ve  smyslu § 12 odst. 3 
zákona č. 137/2006 Sb., o  veřejných zakázkách, 
ve znění pozdějších předpisů, (dále jen „zákon“), 
tj. veřejných zakázek, jejichž předpokládaná hod-
nota nedosáhne 1.000.000,-Kč bez DPH.“ 

ZO nemělo připomínky a dodatek schválilo.

Usnesení č. 18/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje Dodatek č. 1 ke  směrnici č. 1/2011 
o  evidenci a  zadávání veřejných zakázek malého 
rozsahu.

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 12: Rozpočtové opatření č. 4/2012
V  rámci plnění rozpočtu byly nebo by měly 

být realizovány příjmy a  výdaje, které nejsou 
v rozpočtu zohledněny, popř. navýšení či snížení 
těchto příjmů a výdajů. Konkrétně jsou rozpočto-
vým opatřením upraveny 

příjmy - poplatek za  odpady navýšení 
o 6.000,-Kč, příjmy za loterie 20.000,-Kč, dotace 
na  nákup vozidla pro JSDH 250.000,-Kč, pro-
dej dřeva navýšení o  27.000,-Kč, nájemné byty 
navýšení o  28.000,-Kč, zálohy na  energie - ne-
bytové prostory (kadeřnictví, řidiči) navýšení 
o 10.000,-Kč, nájemné nebytové prostory navýše-
ní o 18.000,-Kč, úhrada za nocležnu (TOURBUS) 
38.400,-Kč, bonus za nové odběrné místo (RWE) 
500,-Kč, věcná břemena (E.ON) 3000,-Kč, posky-
tování služeb 6.000,-Kč, vratky pojistného, pře-
platek plyn 800,-Kč a úroky navýšení o 2.000,-Kč, 
celkem navýšení příjmů o 409.700,-Kč,

výdaje - příspěvek MS SOBOTKA 40.000,-Kč, 
snížení výdajů na opravy silnic snížení o 50.000,-
Kč, dokončení opravy kříže (nápis, fotografi e) 
11.300,-Kč, oprava pódia 4.000,-Kč, opravy v by-
tech navýšení o  4.000,-Kč, vodné nebytové pro-
story navýšení o  2.200,-Kč, revize plynu VUB 
1.800,-Kč, oprava veřejného osvětlení navýšení 
o  5.200,-Kč, snížení členského příspěvku DSO 
Moravskokrumlovsko snížení o  100,-Kč, nákup 
kolku 1.000,-Kč, příspěvek Jezdecký den 5.000,-
Kč, nákup kontejnerů plast 22.000,-Kč, sběr vel-
koobjemového odpadu navýšení o 16.000,-Kč, ná-
kup materiálu na  DH (písek, kamínky) navýšení 
o  5.000,-Kč, ošetření stromů, doprava materiálu 
na DH navýšení o 21.100,-Kč, oprava prvků DH 
37.000,-Kč, občerstvení brigáda 400,-Kč, chodník 
a  mostek k  odpočívce u  kostela 27.100,-Kč, pří-
spěvek MS SOBOTKA na  dětský den 3.000,-Kč, 
nákup automobilu pro JSDH 250.000,-Kč (pouze 
dotace z JMK - vedeno pod ÚZ, částka 150.000,-
Kč od obce byla schválena RO č. 3/2012), program 
KEO (Windows) navýšení o  3.300,-Kč, věcné 
dary navýšení o 400,-Kč, celkem navýšení výdajů 
o 409.700,-Kč. 

ZO nemělo připomínky a rozpočtové opatření 
schválilo.

Usnesení č. 19/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2012.

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Ad. 13: Plnění usnesení z minulých 
zasedání zastupitelstva obce

Oprava šachty dešťové kanalizace
Oprava dešťových vpustí byla realizována 

na  přelomu měsíce července a  srpna 2012, byly 
opraveny celkem 4 dešťové vpusti, na  Panšule 
a vedle silnice další dvě, další byla opravena na Pé-
rkách. Opravu stála cca 34.500,-Kč.

Profi l zadavatele
ZO svým usnesení č. 08/05/2012 vzalo vědo-

mí zřízení profi lu zadavatele. V  textu i  usnesení 
byl špatně uveden název portálu i internetové ad-
resy, správně patří Portál pro vhodné uveřejnění 
a www.vhodne-uverejneni.cz. 

Profi l zadavatele je https://www.vhodne-uve-
rejneni.cz/profi l/00292931.

Na  profi lu zadavatele byla dne 21.08.2012 
uveřejněna Smlouva o dílo č. 1/8/2012 se Sdruže-
ním „INGAS“ na projektovou dokumentaci stav-
by „Jezeřany-Maršovice – kanalizace“ projektová 
činnost. Uveřejnění proběhlo v souladu s ustano-
vením § 147a odst. 2 písm. a) zákona č. 137/2006 
Sb., o  veřejných zakázkách, ve  znění pozdějších 
předpisů.

Veřejné zakázky vyhlašované dle zákona 
o  veřejných zakázkách se zveřejňují ve  Věstníku 
veřejných zakázek, vedeného Ministerstvem pro 
místní rozvoj a  naleznete ho na www.vestnikve-
rejnychzakazek.cz, kde si lze obec vyhledat např. 
podle IČ (00292931) a  zde je uveden i  odkaz 
na uvedený profi l zadavatele.

Ad. 14: Zpráva starosty
Starosta přednesl zprávu za  období 

od 20.07.2012 do 20.09.2012

Úćast na jednáních
23.08.2012 - Členská schůze DSO Moravsko-

krumlovsko, Moravský Krumlov 
- cyklostezka - přijetí dotace od JMK na mo-

biliář k cyklostezce, výběr dodavatele, fi nancování 
akce

28.08.2012 – Seminář k  7. výzvě LEADER, 
Moravský Krumlov

- program LEADER, obsah 7. výzvy, podrob-
nosti o zpracování žádosti

Školství
V rámci přípravy areálu školy na nový školní 

rok byla provedena společností FLORA SERVIS 
oprava prvků, včetně výměny skluzavky, na  dět-
ském hřišti v  MŠ, za  cca 35.000,-Kč, provedena 
úprava okolí prvků (dopadové plochy z kamínku, 
výměna písku – materiál v  souladu s  příslušný-
mi normami) za  cca 7.000,-Kč (včetně dopravy) 
a  proveden nátěr plotu (barvy + práce) za  cca 
8.000,-Kč.

Tyto prostředky byly uvolněny z  rozpočtu 
obce (paragraf 3745 - Péče o vzhled obcí a veřej-
nou zeleň) a  nikoli z  prostředků poskytovaných 
příspěvkové organizaci ZŠaMŠ, protože hřiště 
bylo v  minulosti veřejně přístupné a  bylo využí-
vané veřejností.

Hraniční kříž
Usnesením č. 25/04/2012 zastupitelstvo 

obce uložilo starostovi, aby do  31.08.2012, pro-
jednal s vlastníky pozemků pod hraničními kříži 
jejich případný prodej. 

V  případě hraničního kříže v  Jezeřanech 
vlastník pozemku souhlasí s prodejem pozemku, 
na kterém se kříž nachází. Není potřeba vyhoto-
vovat geometrický plán, protože kříž se nachází 
na pozemku p.č. 2003/96, ostatní plocha, 28 m2, 
v k.ú. Jezeřany. 

V  případě pozemku pod hraničním křížem 
v  Maršovicích, vlastník nesouhlasí s  prodejem 

pozemku (popř. jeho části), proto starosta na-
vrhl kříž přemístit na  nové místo v  parku vedle 
kostela.

ZO nemělo připomínky a  uložilo starostovi 
připravit smlouvu a zajistit přemístění kříže.

Usnesení č. 20/06/2012 
Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice 

ve věci hraničních křížů 
a) ukládá starostovi, připravit ke schvále-

ní smlouvu na koupi pozemku p.č. 2003/96 v k.ú. 
Jezeřany, do 31.10.2012,

b) ukládá starostovi, zajistil přemístě-
ní hraničního kříže v  Maršovicích na  pozemek 
p.č. 1216/18, popř. 1216/13 v  k.ú. Jezeřany, 
do 30.11.2012.

Hlasování:
8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

Výsadba stromů
Na podzim by mohla být uskutečněna výsad-

ba stromů před KD v Jezeřanech, na místo odstra-
něných tújí. Podle návrhu Ing. Jaroslava Krejčího 
by zde mohly být vysazeny stromy prumus serru-
lata amanogawa (višeň pilovitá). Předběžně byla 
dohodnuta dodávka 8 ks stromů od  Jana Smej-
kala, Bystřice pod Hostýnem za cenu cca 400,-Kč 
za kus a dopravu cca 1.400,-Kč.

Dotace – 7. Výzva LEADER
MAS Živé pomezí Krumlovsko – Jevišovicko 

vyhlásila 7. výzvu k předkládání projektů na pro-
jekty v rámci Strategického plánu Leader pod ná-
zvem ŽIVÉ POMEZÍ – ATRAKTIVITA A  UDRŽI-
TELNOST PRO BUDOUCNOST. Jsou přijímány 
žádosti o  fi nanční podporu v  rámci opatření IV. 
1.2. Realizace místní rozvojové strategie Progra-
mu rozvoje venkova ČR na období 2007 – 2013.

V  oblasti podpory Obnova a  rozvoj vesnic 
bude podána žádost na  projekt Víceúčelového 
sportovního hřiště. 

Volby
Ve dnech 12. a 13. října 2012 se uskuteční vol-

by do zastupitelstev krajů. V naší obci bude jako 
obvykle jeden volební okrsek se sídlem v budově 
OÚ Jezeřany-Maršovice. Byla ustanovena okrs-
ková volební komise a jmenována zapisovatelka.

Pro konání voleb byl zakoupen materiál 
(urna, stojan na volební informace, vlajky a další 
spotřební materiál) za cca 5.000,-Kč, které budou 
obci uhrazeny z dotace na volby.

Ad. 15: Diskuse
V diskusi zaznělo následující:
Paní ředitelka MŠaZŠ Mgr. Květoslava Bílová 

seznámila ZO se skutečností, že byl uzavřen are-
álu školy, brány jsou uzamykány visacími zámky. 
V  budově MŠ byla provedena rekonstrukce jí-
delny, byla zakoupena nová výpočetní technika 
do školní kuchyně. Byl vymalován zbytek prosto-
ru po výměně oken. 

Ve škole je 30 žáků, nově nastoupilo 6 žáků 
do prvního ročníku. V MŠ je 21 dětí. Paní Chlíbco-
vé bylo dáno na vědomí, že od října jí bude zvýšen 
nájem za užívání bytu v budově MŠ.

JS upozornil na  vhodnost řešení situace zá-
chodů u kostela. 

Starosta informoval, že v knihovně byl insta-
lován nový systém LANIUS na evidenci knih.

Ad. 16: Závěr
Starosta poděkoval členům ZO a přítomným 

občanům za účast a ukončil zasedání v 21.30 hod.

 Ing. Petr Slavík v.r.,  starosta
Zapsal: Mgr. Petr Eckl v.r.
Ověřovatelé zápisu:
Mgr. Svatava Hájková v.r.
Milan Hamala v.r. 
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Nakládání s odpady 
v naší obci - 
povinnosti obce při 
nakládání s odpady

Informace ohledně odpadového 
hospodářství v  naší obci jsme Vám přinesli 
ve  Zpravodaji č. 76, kde bylo uvedeno, jak 
je s  jednotlivými druhy odpadu nakládáno 
a rovněž byla uveřejněna tabulka s informací 
o množství odpadů vyprodukovaných v naší 
obci za  posledních 5 let a  výši odměny, 
kterou obec obdržela od  společnosti EKO-
KOM, a.s.. Na úvod si zrekapitulujme některé 
skutečnosti.

Nakládání s  odpady (odpadové 
hospodářství) je jednou ze základních oblastí 
ochrany životního prostředí. Problematika je 
to složitá a rozsáhlá a obec má v této oblasti 
velké množství zákonných povinností. 
Jedním ze základních právních předpisů, 
které tuto problematiku upravuje, je zákon 
o  odpadech. Obec odpovídá za  systém 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání, odstraňování komunálních 
odpadů a  evidenci odpadů, které produkují 
její občané na  jejím území. Za  tím účelem 
může ve své samostatné působnosti vydávat 
obecně závaznou vyhláškou, která je závazná 
pro obyvatele a  ostatní subjekty na  území 
obce, určuje právní rámec a systém nakládání 
s odpady.  Naše obec má vydanou Vyhlášku 
č. 1/2001 o  nakládání s  komunálním 
a stavební odpadem, účinnou od 01.01.2002. 
Vyhláška již plně neodpovídá současnosti, 
bylo by potřeba ji novelizovat, ale s ohledem 
na  skutečnost že od  01.01.2014 má platit 
nový zákon o odpadech, který přinese novou 
právní úpravu, budeme si s  ní muset ještě 
nějaký čas vystačit.

Vlastní odpad a  systém nakládání 
s  odpady (sběr, shromažďování, 
přeprava, odstraňování a  evidence) 
na  území obce můžeme rozdělit do  tří 
základních částí:

1. Směsný komunální odpad (odpad 
z domácností)

Základním druhem odpadu, který je 
produkován v  obci je komunální odpad. Je 
to veškerý odpad, který vzniká především 
v domácnostech a lze jej rozdělit na směsný 
a tříděný odpad. 

Směsný komunální odpad obsahuje 
i  celou řadu využitelných složek jako je 
sklo, papír, plast, bioodpad, elektro odpad, 
atd. A  proto je právě na  nás, občanech, 
tyto „oddělitelné“ složky správně vytřídit 
do příslušných kontejnerů pro tříděný odpad.

2. Tříděný odpad (plast, papír, sklo, 
nápojové kartony, železo) 

Základní myšlenou třídění odpadů je, že 
budeme-li třídit, umožníme tak recyklaci, ze 
které získáme nové zdroje surovin a energie 

a  také ušetříme místo na  skládkách. 
Důvody proč třídit jsou jak ekologické 
tak i  ekonomické. Čím více odpadů tedy 
vytřídíme, tím více dostaneme zpátky 
materiálů, energie, ale také tím snížíme 
počet skládek.

Odpady, které vhodíte do  barevného 
kontejneru, odveze svozové auto na  třídící 
linku a pak putují do zpracovatelských fi rem. 
Co patří či nepatří do jednotlivých kontejnerů 
naleznete v článku Třídíme odpad!

Poznámka: jistě jste si všimli, že od  října 
jsme rozšířili počet kontejnerů na  plast 
a nápojové kartony o další dva kusy a tyto byly 
umístěny jeden před KD v  Jezeřanech a  druhý 
na točnu v Maršovicích.

3. Ostatní odpad – nebezpečný 
a velkobjemový

Sběr nebezpečného odpadu je obec 
ze zákona povinna uskutečnit 2 x ročně, 
což je realizováno formou mobilního 
sběru ve  spolupráci s  odvozcem, vždy 
na  jaře a  na  podzim určenou sobotu před 
prodejnou Jednoty. Velkoobjemový odpad 
je prováděn podle potřeby (poslední dobou 
rovněž 2 x ročně) a  to přistavením dvou 
velkoobjemových kontejnerů v  Jezeřanech 
před OÚ a v Maršovicích na točnu.

Dále dle potřeby (cca 1 x za  dva až 
tři roky) obec realizuje i  sběr pneumatik, 
elektrozařízení. a  na  obecním úřadě je 
ještě umístěn e-box, do  kterého lze uložit 
drobné elektrozařízení (kalkulačky, kamery, 
fotoaparáty, telefony, atd.) a box na baterie 
pro sběr akumulátorů a baterií.

Toto jsou odpady, o které má povinnost 
se ze zákona starat obec a  lze snad říci, že 
s  většími či menšími problémy se nám to 
daří. Stojí to nemalé úsilí a zejména fi nanční 
prostředky. Ačkoli obec vybírá místní 
poplatky a  dostává odměnu od  společnosti 
EKO-KOM, a.s. za  tříděný odpad, 
na odpadové hospodářství doplácí.

Dnes bychom rádi pokračovali ohledně 
dalších druhů odpadů, kde obec jejich sběr 
a  svoz není povinna zabezpečovat a  snad 
právě proto jsou pro nás problematické. 
Jedná se o bioodpad a stavební odpad.

Bioodpad

Mimo odpadů, které lze třídit 
do  barevných kontejnerů, vznikají 
v  domácnostech další odpady, které je 
důležité třídit. Jedná se o  biologicky 
rozložitelný odpad pocházející především 
z  údržby zahrad, ale i  kuchyní. Bioodpad 
je tvořen biologicky rozložitelnou hmotou, 
která vzniká např. údržbou veřejné zeleně, 
čištěním odpadních vod, sekáním trávy, 
sběrem listí a  spadaného ovoce, a  také 
při přípravě pokrmů (zbytky jídel, ovoce 
a zeleniny).

Obce nemají doposud povinnost 
zabezpečovat sběr a  likvidaci těchto 
odpadů, ale očekává se povinné zavedení 
systému nakládání s  bioodpadem v  nově 
připravovaném zákoně o  odpadech 
(od  01.01.2014). Obce se budou muset 

problematikou zabývat. Některé obce 
a  města již nyní organizují pro své 
občany jejich oddělený sběr. K  tomuto 
sběru se pak nejčastěji využívají hnědé 
odvětrávané popelnice nebo mobilní 
sběry.  Bioodpady je také možné jako jediné 
legálně využít na  zahradách v  zahradních 
kompostérech nebo komunitních a obecních 
kompostárnách.

V naší obci jsme doposud tento problém 
neřešili a  tak část odpadů z  kuchyní a  ze 
zahrad končí ve  směsném komunálním 
odpadu, část v  kompostérech a  hnojištích, 
které mají občané doma, část spálíme, ale část 
bioodpadu zejména ze zahrad, končí tam, kde 
nemá, ve  větrolamech, úvozech a  křovinách 
v  blízkosti obce.  Správně bychom měli 
rostlinné zbytky, listí, posekaná tráva, staré 
květiny, větve z  prořezaných stromů a  další 
zahradní odpad, likvidovat na pozemku kde 
vznikly, protože dnes není možné jej v  naší 
obci třídit. Momentálně si musí tento odpad 
likvidovat každý sám. 

Jaké existují možnosti nakládání 
s bioodpadem?

  domácí kompostování
  komunitní kompostování probíhá 

v rámci ulice, části obce.
  sběr pomocí velkoobjemových 

kontejnerů je vhodný pro příležitostné 
odložení bioodpadů typu větvě, padané 
ovoce, popř. sběr na sběrných dvorech

  sběr prostřednictvím BIO nádob 
(popelnic). Obyvatelé mají k  dispozici 
vlastní nádobu.

  popř. kombinací uvedených možností

S  ohledem na  výše uvedené, budeme 
se muset, v  nejbližší době, problematikou 
bioodpadu zabývat a je možné, že se na Vás 
obrátím se žádostí, abyste nám sdělili 
svůj názor, svoji představu o  tom, jak by 
nakládání s  bioodpadem mělo v  naší obci 
být realizováno.

Stavební odpad

Stavební odpad není odpadem 
komunálním a  rozděluje se na  stavební 
a  demoliční odpad. Je to odpad vznikající 
při výstavbě a  demolicích staveb. Jedná 
se o  všechny druhy odpadu vznikající při 
stavební činnosti, zejména beton, cihly, 
střešní tašky, keramika, materiály na  bázi 
sádry, dřevo, sklo, vytěžená zemina, izolační 
materiály, smíšený a demoliční odpad aj.).

Dříve byl stavební odpad ve  většině 
případů odvážen na skládky, ale v posledních 
letech je tlak na  zpracování stavebního 
odpadu - recyklaci. Stavební odpad lze použít, 
předat či zlikvidovat zákonem stanoveným 
způsobem.

Stavební odpad vzniklý při 
stavební činnosti by měl být odkládán 
do  velkoobjemových kontejnerů, které 
by měly být odvezeny na  náklady občana 
na  řízenou legální skládku. To nevylučuje 
možnost, aby si občan zajistit odvoz tohoto 
odpadu a  uložení na  řízenou skládku 
vlastními prostředky, popř. jiným způsobem. 
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V  obecní vyhlášce, která je zmiňována 
na začátku tohoto článku je přímo uvedeno, 
že stavební odpad si původce odstraňuje sám 
na  vlastní náklady. Na  požádání původce 
obec zajistí přistavení kontejneru a  jeho 
odvoz na skládku k tomu určenou, na náklady 
původce.

Není možné tento odpad ukládat jinde 
a  jinak, protože zákon o  odpadech pokládá 
jakýkoliv jiný způsob ukládání odpadu 
za protizákonný a taková činnost je trestná! 
Pokud dojde k uložení odpadu mimo legální, 
povolenou skládku jedná se o černou skládku.

Obec nemá ve  svém katastru žádnou 
skládku a proto v případě, že se na nás občan 
obrátí s  dotazem či žádostí, kam má uložit 
odpad či jak ho má zlikvidovat, budeme mu 
moci poskytnout pouze takové možnosti 
a  prostředky, které budou v  souladu 
s předpisy a nařízeními.   

Největším našim problémem s  ohledem 
na  povinnosti obce při ochraně životního 
prostředí je lokalita Šlesova zmola.

Již v  začátkem 90-tých let minulého 
stolení byla skládka označena jako černá 
skládka. V  té době existovala ještě jakási 
možnost skládku legalizovat na  ukládání 
zeminy, hlušiny a  stavební suti. Tato 
možnost se časem a s ohledem na legislativu 
ohledně odpadů stala nereálnou. V  roce 
1997 byl učiněn poslední krok směrem 
k  „legalizaci“ skládky, když byl vypracování 
projekt „Změna využití území Šlesova zmola 
– Rekultivace“, který měl řešit postupnou 
rekultivaci zájmového území z  materiálů 
vhodných pro rekultivaci. Bohužel další 
kroky již učiněny nebyly.

Současný stav nelze již nadále tolerovat 
a  to s  ohledem na  nejen na  legislativní, ale 
i majetkově právní vztahy, které plně odhalila 
digitalizace katastru. Je potřeba se alespoň 
znovu pokusit učinit takové kroky, abychom 
byli připraveni na  řešení tohoto problému. 
Věříme, že většina z občanů naší obce přijme 
s  pochopením kroky, které budeme muset 
učinit. 

Pokud budeme odpady ukládat 
na  místech k  tomu určeným a  likvidovat 
je správným způsobem, zlepšíme životní 
prostředí v obci a jejím okolí, prostředí kde 
žijeme my, naše děti a vnoučata. 

Třídíme odpad
Protože se neustále setkáváme 

s  neznalostí a  dotazy co do  jednotlivých 
kontejnerů patří, přinášíme následující 
informaci. 

Žlutý kontejner na  plasty 
a nápojové kartony

(v  obci máme kontejnery pro obě 
komodity)

Svoz: pátek v sudém týdnu

ANO
Do  kontejnerů na  plasty patří fólie, 

sáčky, plastové tašky, sešlápnuté PET láhve, 
obaly od  pracích, čistících a  kosmetických 
přípravků, kelímky od  jogurtů, mléčných 
výrobků, balící fólie od  spotřebního zboží, 
obaly od CD disků a další výrobky z plastů. 

Z  nápojových kartonů sem patří 
krabice od  džusů, vína, mléka a  mléčných 
výrobků, které je potřeba před vhozením 
do kontejneru řádně sešlápnout.

Pěnový polystyren sem vhazujeme 
v menších kusech.

NE
Naopak sem nepatří mastné obaly se 

zbytky potravin nebo čistících přípravků, 
obaly od žíravin, barev a jiných nebezpečných 
látek, podlahové krytiny či novodurové 
trubky

Nepatří sem „měkké“ sáčky, například 
od  kávy a  různých potravin v  prášku. 
Neodhazujte sem ani nápojové kartony silně 
znečištěné zbytky potravin.

Modrý kontejner na papír

Svoz: čtvrtek v sudém týdnu

ANO
Hodit sem můžeme například časopisy, 

noviny, sešity, krabice, papírové obaly 
, cokoliv z  lepenky, nebo knihy. Obálky 
s  fóliovými okýnky sem můžete také 
vhazovat, zpracovatelé si s tím umí poradit. 
Bublinkové obálky vhazujeme pouze bez 
plastového vnitřku! Nevadí ani papír 
s  kancelářskými sponkami. Ty se během 
zpracování samy oddělí.

NE
Do modrého kontejneru nepatří uhlový, 

mastný, promáčený nebo jakkoliv znečištěný 
papír. Tyto materiály nelze už nadále 
recyklovat. Pozor, použité dětské pleny 
opravdu nepatří do kontejneru na papír, ale 
do popelnice

Zelený kontejner na sklo

Svoz: pondělí nebo úterý v  lichém 
týdnu

ANO
Do  zeleného kontejneru můžeme 

vhazovat jakékoliv sklo, například lahve 
od  vína, alkoholických i  nealkoholických 
nápojů, sklenice od  kečupů, marmelád či 
zavařenin. Patří sem také tabulové sklo 
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Jezeřany mají daňovou povinnost podání 
daňového přiznání k dani z nemovitostí pro 
rok 2013.

Proto doporučujeme občanům se 
na  tuto skutečnost informovat přímo 
na  Finančním úřadě v  Moravském 
Krumlově nebo využít konzultace 
s  pracovníky fi nančního úřadu na  OÚ 
Jezeřany-Maršovice (viz. Sdělení - 
Konzultace k přiznání k dani z nemovitostí 
pro rok 2013).

Poznámka:
Bohužel, přestože jsme se snažili, aby 

byla provedena digitalizace katastru Jezeřan 
společně s  katastrem Maršovic, zejména 
s  ohledem na  skutečnost, že se jedná o  jednu 
obec se dvěma katastrálními územími, kde jsou 
natolik vzájemně propojené vlastnické vztahy, 
že provedení obnovení katastrálního operátu 
zvlášť, se nám jevilo jako nevhodné a  rovněž 
z ekonomického hlediska bylo zřejmé, že náklady 
na  současné provedení obnovy katastrálního 
operátu by byly rozhodně menší, než pokud 
bude digitalizace prováděna zvlášť, nebylo nám 
vyhověno. Katastrální úřad pro Jihomoravský 
kraj sice uznal naše argumenty, ale s  ohledem 
na  snížení státních prostředků na  digitalizaci, 
nám nevyhověl a  ke  společné digitalizaci 
nedošlo. Digitalizace v  rámci ČR by měla být 
ukončena do  roku 2017, takže Maršovice musí 
ještě počkat.

z oken a ze dveří. Vytříděné sklo není nutné 
rozbíjet, bude se dále třídit!

Pokud jsou vedle sebe zelený a  bílý 
kontejner, vhazujeme do  bílého čiré sklo 
a do zeleného sklo barevné. 

NE
Do  těchto nádob nepatří keramika 

a  porcelán. Nepatří sem ani autosklo, 
zrcadla nebo třeba drátované sklo, zlacená 
a  pokovovaná skla. Vratné zálohované sklo 
patří zpět do obchodu

Dále bychom Vás chtěli požádat, 
abyste PET lahve sešlapovali, aby se jich 
do  kontejneru vešlo co nejvíce a  pokud 
jsou kontejnery plné tak by bylo vhodné 
umístit plast, papír či sklo v  igelitových 
pytlích ke kontejneru až v den svozu či den 
před, aby se v  okolí zbytečně nepovalovaly 
a neznečišťovaly okolí. 

 

Digitalizace 
a placení daně 
z nemovitostí

Cílem digitalizací katastru nemovitostí 
je vybudování moderní digitální formy 
katastrálního operátu, integrujícího funkce 
evidence právních vztahů k  nemovitostem. 
Digitální katastrální data jsou pak základním 
zdrojem pro geografi cké informační systémy 
a pro tvořící se národní informační systém.

Digitalizace katastrálních map přinesla 
rovněž změnu v placení daně z nemovitostí, 
protože daň z  nemovitosti platí vlastník 
nemovitosti (stavby, pozemku). Výjimečně 
ji platí (platil) nájemce, a to v případě, že se 
jednalo o  pronajaté pozemky evidovaných 
v  katastru nemovitostí „zjednodušeným 
způsobem“. Evidence zjednodušeným 
způsobem znamená, že pozemek dosud 
není veden v digitalizované podobě. Jestliže 
jde o  pronajaté pozemky, které už jsou 
evidovány v  digitalizované podobě, musí 
daň z nemovitosti platit vlastník pozemků, 
nikoliv nájemce jako dříve. Pro určení, 
zda má daňovou povinnost vlastník nebo 
nájemce pozemku, je vždy rozhodující stav 
k 1. lednu kalendářního roku, v němž má být 
daň zaplacena.

V  loňském roce proběhla obnova 
katastrálního operátu (převod katastrálních 
map do  digitální podoby) v  katastrálním 
území Jezeřany, která byla ukončena 
v březnu letošního roku. Tím byly vytvořeny 
podmínky pro výše uvedené, ale zároveň 
majitelé nemovitostí nacházejících se v  k.ú. 

Moje fantastické prázdniny
Letos jsme byli na dovolené 

na Lipně.

Jeli jsme dlouho autem a cestou 
viděli hodně krav, velké rybníky, až 
jsme dojeli ke spodní hrázi Lipna. Bylo 
tam hodně vodáků a my jsme jeli 
přes vodu, až na chatu. Z dálky už 
na nás kouka la nad stromy vyhlídka. 
Ubytova li jsme se v kempu.

Druhý den jsme šli na procházku 
korunami stromů. Dole jsme si koupi li 
vstupenku a jeli lanovkou až nahoru. 
Trochu jsem se bál, a le vyhlídka 
se mi líbi la. Šli jsme po lávce až 
na rozhlednu. Byla tam i část, kde 
jsme šli po laně, po řetězech a různých 
hýbacích věcech, jako stezka odvahy.

Nahoře byl rozhled až nad koruny 
stromů. Byla to krása, ani se mi nechtělo 
dolů. Zpátky jsme zase jeli lanovkou 
a potom jsem jezdi l na bobové dráze. 

Byly to super prázdniny.
Jan Smetana, 5. třída
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Vzhůru do nového školního 
roku!

Prázdniny opět utekly jako voda a my už  více než měsíc sedíme 
ve školních lavicích. A jak ten nový školní rok 2012 – 2013 začal ?  3. 
září jsme na společném slavnostním zahájení  za přítomnosti pana 
starosty a rodičů našich malých prvňáčků vkročili do nového školního 
roku. Přivítali jsme naše nové prvňáčky, kterými jsou Adámek 
Hamala, Tomášek Polenka, Jiřík Šenkýř, Deniska Ecklová, 
Pavlínka Ruibarová a  Karolínka Špačková. Doufejme, že vykročili 
tou správnou nohou, a že vstup do toho školního života bude pro ně 
ten nejlepší!

Teď se ještě na  chvíli vrátíme do  prázdnin, protože ani 
o  prázdninách se ve  škole a  školce nezahálelo. V  zahrádce před 
školkou nechala obec opravit celé zařízení včetně výměny skluzavky, 
kterou nám někdo v době mimo provoz prokopl. Stejně tak jsme přišli 
o trampolínu, kterou ,,velcí výrostci“ zničili a již nesplňovala bezpečný 
provoz. Po  těchto špatných zkušenostech i  s  velkým nepořádkem 
v  areálu školky a  školy jsme vydali zákaz vstupu do  celého areálu 
v době mimo provoz a hlavní brány u obou vchodů byly uzamčeny.  
Je nám to líto, ale doufáme, že toto opatření pochopí i ti, co se zde 
chovali slušně. Z  naší strany jde v  prvé řadě o  bezpečnost a  zdraví 
našich dětí a  žáků.  V  budově MŠ byla celkově zrekonstruována 
kuchyně ŠJ včetně nové elektroinstalace, dlažby a  obkladů, byly 
vyměněny plynové ohřívače za elektrické po revizní zprávě plynového 
zařízení, vymalovány chodby mateřské i základní školy a provedeny 
drobné provozní úpravy a velký úklid v obou budovách.

Ve  školce se o  22 zapsaných dětí starají paní učitelky Alena 
Hamalová a  Jana Ruibarová. Ve  škole je celkem 30 žáků ve  dvou 
třídách. Ve všech ročnících se střídají paní učitelky Květoslava Bílová 
a  Blanka Heikenwälderová, některé výchovné předměty, prvouku 
a  přírodovědu učí paní vychovatelka Vinklerová, která je zároveň 
ve školní družině. Ve školní kuchyni pracují paní Jana Procházková 
a Jana Smetanová, která zastupuje paní Martu Slavíkovou, která je 
na  mateřské dovolené. Jí přejeme, ať je malá Evička zdravá a  dělá 
svým rodičům a sourozencům jenom radost. O úklid se starají paní 
Hana Švrčková a Jitka Burjanová. Ve škole také každé pondělí vyučuje 
hru na hudební nástroje ředitel ZUŠ v Miroslavi pan Přemysl Forst 
a  náboženství paní Marie Palánová. Náboženství se již neučí jako 
nepovinný předmět, ale jako kroužek, protože je zde zapsaných 
málo žáků. V  úterý ve  školce a  ve  středu ve  škole probíhá kroužek 
anglického jazyka pro nejmenší a  pro 1. a  2. třídu pod vedením 
lektorek paní Pavlíny Jabůrkové a  Veroniky Novákové. Ve  čtvrtek 
cvičí s  žáky v  kroužku sportovních her paní učitelka Bílová. I  když 
jsme žádali naši mládež a  veřejnost o  pomoc s  vedením zájmových 
kroužků, bohužel se nám nikdo nepřihlásil. Práce s  dětmi je sice 
krásná, ale také náročná a kdo s dětmi nepracoval a nepracuje, tak ji 
těžko dokáže ohodnotit.

Tak to byl v krátkosti začátek nového školního roku a co se bude 
ve školce a škole dít dál se budete pravidelně dozvídat v dalších číslech 
obecního zpravodaje nebo na webových stránkách obce.  Tak pevné 
nervy a  hodně trpělivosti do  nového školního roku. Ať je klidný 
a úspěšný pro všechny!

Květoslava Bílová, ředitelka školy

O prázdninách
(příspěvky žáků ZŠ)

Naše dovolená
Na dovolené jsme byli v Moravskoslezských Beskydech 

v Čeladné. 
V okolí jsme navštívi li: muzeum Tatry v Kopřivnici, rozhlednu 

Bílá hora a Štramberská trůba. Pak jsme jeli lanovkou na Pustevny 
a vyšli na Radhošť, kde je socha Radegasta. Nejlepší byl výšlap 
na Lysou horu, kde jsme cestou pojída li borůvky a ma liny. Také se 
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mi líbi l skanzen v Rožnově  pod Radhoštěm a skokanské můstky 
ve Frenštátě pod Radhoštěm. 

Na dovolené se mi moc líbi lo.
Jakub Vokurka, 5. třída

Moje fantastické prázdniny ve Francii
O prázdninách jsem byla v Paříži se sestrou. Viděly jsme 

Eiffelovku věž a navštívi ly jsme francouzskou restauraci, kde 
nám předloži li francouzské specia lity /jaké, to už si bohužel 
nepamatuji/.

Zajeli jsme do Le Tréport navštívit sestřinu kamarádku. Le 
Tréport je pár ki lometrů od kanálu La Manche, kde jsme se byly 
koupat. Naštěstí jsme se neutopi ly!!!

Pak jsme se plavi ly přes kanál La Manche do Anglie a zpět. 
Proži ly jsme na lodi den strachu, protože byla strašná bouře, a le 
vyvázly jsme!

Strávi ly jsme se sestrou ve Francii jenom deset dní, a le 
uběhlo to strašně rychle.

Škoda, že to byl jen sen!
Doufám, že se mi jednou vyplní!

Klára Zoufalá, 4.ročník

Moje letní prázdniny
Prázdniny byly krásné, a le krátké. Počátek prázdnin jsem 

trávi l doma se svým bratrem Vláďou a bratrancem Fi lipem, který k 
nám přijel na prázdniny ze Slavkova. Narodi li se nám ma lí králíčci, 
tak jsme si s nimi hráli a užíva li si.

Potom jsem jel na tábor do Netína. Hráli jsme různé hry, chodi li 
na výlety do lesa a na koupa liště. Naši vedoucí byli velice hodní. 
Koncem července jsme jeli na chatu k tetě do Vřesovic. Chodi li 
jsme na houby, uděla li jsme hráz a podnikli výlet na Cimburk a 
do Strážovic.

V srpnu jsme cestova li do Chorvatska. Cesta byla dlouhá, a le 
my jsme se moc těši li. Bydleli jsme v kempu v chatě, která byla 
blízko moře. Počasí bylo nádherné, tak jsme se pořád koupa li v 
moři. 

Poslední týden prázdnin jsem strávi l u babičky v Kyjově.
Už se těším na da lší prázdniny.

Tomáš Pokora, 5. třída

Moje prázdniny
Na začátku prázdnin jsme jeli na rafty. Zača li jsme od Mohelna  

a sjížděli jsme řeku Jih lavu. Jelo se nám špatně, protože bylo 
málo vody.

V červenci jsme jeli na dovolenou do Chorvatska. Hráli jsme 
turnaj v ping-pongu, potápěli jsme se a h leda li mušle. 

V srpnu jsme byli na Slovensku s babičkou s dědečkem. Chodi li 
jsme se koupat do bazénu. Šli jsme do lomu. Jezdi li jsme na 
tobogán.

Ke konci prázdnin jsme jeli na Sněžku. V půlce jsme si da li 
přestávku a nazpátek jsme si  da li oběd.

Doma jsme si hráli s bráchou, pomáha l jsem mamce a hrál jsem 
na počítači.

Měl jsem hezké prázdniny.
Filip Hamala, 5. třída
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Prameny k dějinám 
Jezeřan-Maršovic 
VII.

Maršovský urbář, zapsaný ve 40. 
letech 17. století

Milí čtenáři,
maršovický urbář patří k  velmi 

zajímavým pramenům pro poznání života 
našich předků. V  dnešním díle zveřejňuji 
přepis jeho závěrečného sumáře. Mnoho věcí 
Vám bude jistě nejasných, k  vysvětlení se 
vrátím ve vánočním díle zpravodaje.

Summa platu stálého ze vsi Maršo-
vic o svatém Václavě jednou v roce
vycházejícího učiní … 10 kop 20 grošů ½ 
denáru.
Summa platu stálýho za šenk vinný
od 25 osob jednou v roce o svatém Václavě
od jednoho každého 15 gr. učiní … 12 kop 15 gr.
Summa platu stálýho za hlásku od 25ti
osob, od jednoho každého po 10 gr. stále vy-
cházejícího jednou v roceo vánocích 8 kop 20 gr.
Summa vychází husí platnejch od lidí
Maršovských jednou v roce o sv. Martině
25 husí dávají za jednu každou hus
8 gr. učiní za ty husy 6 kop 8 gr.
Summa vychází slepic platných od lidí
Maršovských jednou v roce o svatém Václavě
stále 25 slepic po 3 gr. učiní… 2 kopy 15 gr.
Summa vychází vajec plattnejch od
lidí Maršovskejch jednou v roce o vánocích
totiž… 6 kop 55 vajec
kládání: 1 kopa po 10 krejcařích učiní
za ty vejce… 29 gr. 4 d.
Summa vychází zemního ze 29 čtvrtí
z jedné každé po 15 másích, učiní 4 vědra 35 
másů.
Počítajíc jedno každé vědro po 60 másích
učiní toho zemního: 7 věder 15 másů. Oužitek
toho zemního klade se v důchodech běžných.
Summa Summarum všech důchodův
stálejch i platův ročních učiní 40 kop 17 gr. ½ d.

Roboty stálý od lidí Maršovskejch ke dvoru
Maršovskýmu náležitý.
Item: od lidí Maršovskejch vychází v celém roce
voračky od těch kteří koně nemají i od kopáčů
kteří sedlákům za voračku, že za ně pánu
na robotu voří platí … 96 dní.
Item: všickni sousedé Maršovští povinni jsou
panskejch obilí žíti v celém roce … 54 dny.
Však když žnou povinen jim pán stravu dávati.
Item: též sou povini lidé Maršovští
z pole obilí panské voziti … 24 dny.
Item: sedláci Maršovští i za kopáče povinni 
jsou pánu do roka dřív přivísti z lesa odkud
se jim rozkáže: 12 a čtvrt vozu.
Item: sedláci Maršovští povinni jsou
přivésti sena z louky od Cvrčovic.
Item: sedláci Maršovští když se víno
v vinohradech panskejch zbírá povinni

jsou od vinohradu víno odvážeti po pořádku.
Item: když se s pole obilí do stodol panských
vozí, povinni jsou kopáči Maršovští obilí
na vrstvách rovnati, pokudž obilí všeckno
se nesveze; tu se jim strava dává.
Item: kopáči Maršovští povinni jeden každý
na roli panská z jara i na podzim obilí rozsí-
vati, pokad se nezaseje.
Item: kopáči Maršovští kteří koní nemají
povinni jsou na roli panský hnůj rozkydávati
všecek, co se na roli panskou vyveze.
Item: kopáči Maršovští kteří koní nemají
povinni jsou seno na lukách panských dvoř-
ských shrabati, do kop skládati i na fůrách
když se vozí odmítati.
Nežli od sečení louk dvořských povinnen
jim pán podle smlouvy platiti.
Item: všickni lidé Maršovští usedlí,
kteří koně chovají, i ti, kteří koně nemají,
robotami, totiž fůrami koňskými i pěšími
podle možnosti sou povinni pomáhati k stavení
robotovati.
Item: všickni lidé Maršovští za uplna
povinni sou, když se jim koliv rozkáže na hony
choditi.
Item: ty všeckny roboty koňské i pěší od
lidí Maršovských vycházející, k stavení dvoru
Maršovského se obracejí a v ničemž se nepoklá-
dají, neb se jiný oužitek dvorský přivodí.

Důchodové běžní
Item: při též vsi Maršovicích jest vinohrad
panskej velkej v Oulehlých, v nově vysázený,
kteréhožto vinohradu všeho se počítá za 35 
čtvrtí,
z těch 35 čtvrtí sou vinohrady dva, robotní
obzvláštně zamčený, kteréž se počítají za
8 čtvrtí: Ty vinohrady dva totiž těch 8 čtvrtí
lidé Maršovští všeckna obec všemi a všeli-
jakými a uplnými díly vinohradní bez vše-
lijakého uplacování robotou dělati povinni sou.
A mimo těch 8 čtvrtí zůstává ještě
vinohradu panského 27 čtvrtí. Ty vinohrady
každý pán Maršovský sám na svou zaplatu
peněz všelijakými díly vinohradními sobě sám
zdělávati dává. A platí se lidem 
od dělání těch vinohradů za jeden každý den
jakéhokoli vinohradního díla buď od kopání
vinohradu, od řezání, od vazky, smítky, od
kolí tlučení. od vína sbírání, od dolůvky
i od tažení, podle smlouvy s nima učiněný
po 2 gr. bílých.
V kterémžto vinohradě velmi dobrá vína
lahodná se dobře rodí, bejvá v něm vína
když ouroda jest i po padesáti šedesáti buz-
kách. Z kteréhožto všeho vinohradu nabývá
se vína rok k roku rovnaje při nejmenším
po 25 buzkách kladouce jednu každou
buzku vína po 20 kopách učiní užitku toho
vinohradu mimo všecken náklad při
nejmenším … 400 kop.
Item: od lidí Maršovských dostane se desátku
z vinohradu v Oulehlých vysázených v nově
v hoře, kteráž slove Nová hora, kterého
pánu z každý buzky po 1 vědře dávají
běžně 3 buzky, kladouce každou buzku
po 20 kopách učiní oužitku rok k roku

rovnaje … 60 kop.
Item: obzvláštně vychází z svrchu psanejch
vinohradův od lidí Maršovských ze 29 čtvrtí
zemního, z jedné každé čtvrti p 15 másích
učiní: 7 věder 15 másů, kladouce jedno každé
vědro po 2 kopách učiní … 14 kop.
Item: též povinni lidé Maršovští z vnohra-
dův jejich pánu dávati každej rok dvě putny
pěkného vína v hroznech, pokládám oužitku
těch dvou puten vína ročně … 2 kopy
Summa Summarum pokládání oužitku
z samejch vinohradův rok k roku rovnaje
někdy mnohem víceji a někde méněji do 500 
kop.

Oužitek dvoru Maršovského.
Item: dvůr panskej dobře vystavěnej šin-
delem přikrytej, ač tvrz ještě dokonale není
dostavěna všecka, s zahradami dvuma, ku kte-
rémužto dvoru jest rolí v nivách, i tolikež 
v dílých
kteříž mezi roli lidskými sou, velmi dobře spra-
vené stežené a zhnojené všeckny za 9 lánův.
Též sou tuto pánu zapisuje že z té ze všeckný
rolí kteráž ke dvoru Maršovskému přísluší
kromě té veliký nivy pod vinohrady panskejmi
ležící která se z Oulehly rozvorala desátek 
obilný
k faře loděnický náleží.
Než jestližeby se co z starejch Oulehlý k týmuž
dvoru rozvoralo a obrátilo, z takových v nově
rozvoraných Oulehlý desátek obilný k faře
Loděnický náleží.
O kterýžto desátek s knězem Loděnickým
rozepře jest, nebo za ten desátek nebožtík
pan Matyáš Žalkovský držitel vsi Moršovic
farářům loděnickým více nežli 25 let
pořád zběhlých peněz 5 kop a 4 vědra vína
dával každýho roku, o ten desátek aby držitel
statku Maršovic ten kdo ujme s knězem lodě-
nickým rovnal, tu věc sám sobě konal a oči-
šťoval. Než lidé poddaní z té vsi Maršovic
z rolí jejich vlastních ku gruntům jejich náleži-
tejch i taky z té malý horky vinohradní, která
za samými humny Maršovskými leží desátek
faráři loděnickému dávají.
Item: Též sou k té vsi Maršovicím tyto dole
psaní lesové. Totiž les slove Svitavy,
les Štugrunt, les slove Ouhek a mezi
Štugruntem a Ouhekem podle lesu obecního
jest také kus lesu panskýho a i jiný menší
kusové lesu jsou.
Kterýchžto lesův neb sou v nich pěkná
vyrostlá drva a vejstavků k stavení
mnoho, může se užíti prodajem rok k roku
rovnaje beze škody okolo … 20 kop.
Item: při též vsi Maršovicích kteráž
grunty a lesy k ní náležitými nejblíže, co
pod Krumlovskejmi horami lesy, jest z vůle
od myslivosti znamenitá, nebo z týchž hor
krumlovských velmi mnoho veliké zvěři
vychází. Též zajíců i lišek vychází. Též
ptactva koroptví a jinejch, pokládám oužitku
též z vůle rok k roku rov-
naje přinejmenším … 10 kop.
Též sou k tomu dvoru louky, jedna louka
veliká svobodná u Cvrčovic, za kteroužto
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samou loukou nebožtík Jeho Milost Pan hrabě
z Turna nebožtíku panu Matyášovi Žalkov-
skýmu hotovejch peněz pět set zlatejch dával.
Druhá louka slove palachová.
Na těch loukách ke dvoru z potřebu bejvá
sena i otavy.
Item: vysívá se u toho dvoru na zimu
rok k roku rovnaje.
Pšenice … 3 mty 15 měřic
žita … 3 mty
Ječmena … 5 měřic.
Jarýho pak vsívá se
Ovsa do … 5 mtů

hrachu … 12 měr
ječmena … 5 měr.
Pohanky některou měřici.
Item: V kterémžto dvoře může se
chovati dobytka hovězího pžes zimu
nežli na léto mnohem víceji
krav dojnejch … 24
jalovýho přes … 20
sviní … 60
Ovec pak neb sou pastvy dobrý při té vsi
chová se a na zimu zavírá 400.
Ku kterémužto dvoru lidé Maršovští robotami
stálejmi jistejmi vyměřenejmi napřed

poznamenanejmi a zapsanejmi, koňskými i pě-
šími, pánům svým povinni sou, výjma kte-
réžto roboty pán a držitel statku Maršovic
v týmž dvoře prodělávání těch rolí ještě
4 klisny dělné na náklad i čeládku k nim
chovati musí.
Pokládá se oužitku toho dvoru prodajem obilí
prodajem dobytku, též prodajem vlny a mlíč-
ného rok k roku rovnaje mimo náklad a vycho-
vání čeládky, kteréž nejní potřebné mnoho
chovati, při témž dvoře přes 800 kop.

Petr Eckl

Václavské hody 2012

  Václavské hody - DH Zlaťulka   Václavské hody - První tři páry

  Václavské hody - Stárci
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Sazba a tisk: Bačík, Pohořelice, tel.: 519 425 897

od 01.07.2012 do 30.09.2012

  Životní jubilea
50 let
František Procházka
Naděžda Majerová
Josef Berger
Jitka Burjanová

55 let
Bohuslav Novotný
Vojtěch Zoufalý

60 let
Milada Novotná
Hana Heinová
Ludmila Zahradníčková

65 let
Miloslav Caha
Petr Novotný
Eva Kárníková
Jarmila Hodečková

70 let
Libuše Čápová

75 let
Marie Čápová

80 let
Štěpán Badin

85 let
Jan Eckl

90 let
Marie Slavíková

Všem jubilantům přejeme všechno nejlepší 
a pevné zdraví do dalších let.

  Narozené dětí
Michaela Vodáková
Eva Slavíková
Melánie Kvasničková

Blahopřejeme rodičům k narození jejich dětí 
a srdečně je vítáme do života v naší obci.

  Sňatky
Klára Kalužová - Jezeřany-Maršovice
 a Petr Bednář - Jezeřany-Maršovice

Alena Kárníková - Jezeřany-Maršovice
 a Jan Trecha - Moravské Bránice

Pavla Čápová - Jezeřany-Maršovice
 a Petr Hujňák - Hodonín

Novomanželům přejeme hodně štěstí a lásky 
na jejich společné cestě životem.

  Pohyb obyvatelstva
Narodily se 3 děti
Přistěhovali se 3 občani
Odstěhovalo se 8 občanů

K  30.09.2012 mají Jezeřany-Maršovice  
754 obyvatel

Jezeřany:  450 
Maršovice:  304
Muži: 389
Ženy: 365

KONZULTACE
k přiznání k dani z nemovitostí pro rok 2013

Obec Jezeřany-Maršovice ve spolupráci s Finančním úřadem v Moravském 
Krumlově připravila konzultační dny k přiznání k dani z nemovitostí pro 
rok 2013.

Dne 16.10.2012 od  9.00 do  11.30 hod., a  dne 29.10.2012 od  12.30 
do  16.00 hod. se na  Obecní úřad Jezeřany-Maršovice dostaví zaměstnanci 
Finančního úřadu v  Moravském Krumlově, aby s  obyvateli Jezeřan-Maršovic 
zkonzultovali a poradili jim ohledně povinnosti podání daňového přiznání k dani 
z nemovitostí na rok 2013 z důvodu digitalizace katastrálního území Jezeřany.

Výše uvedené se týká pouze občanů (vlastníků staveb či pozemků v  k.ú. 
Jezeřany) majících trvalé bydliště v obci Jezeřany-Maršovice.

Poplatníci mající trvalý pobyt mimo obec budou daňové přiznání podávat 
v místě svého trvalého bydliště.


